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JUDEȚUL TIMIȘ 
CONSILIUL JUDEȚEAN   
Nr. 27859/26.09.2024 

 
 
 

PROCES VERBAL  
încheiat în ședința ordinară a plenului  

Consiliului Județean Timiș din 26 septembrie 2024 
 
 
 
 
 

Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Doamnelor și domnilor, 
Declar deschisă ședința ordinară a Consiliului Județean Timiș și vă anunț că sunt prezenți 

la ședință un număr de 35 consilieri județeni din totalul de 35 consilieri județeni în funcție.  
La ședință participă, în calitate de invitați, șefii compartimentelor funcționale din cadrul 

consiliului județean și specialiști din aparatul propriu, conducătorii unor instituții și servicii publice 
de sub autoritatea consiliului județean, precum și reprezentanții mass-media. 

Caracterul public al ședinței este asigurat in conformitate cu prevederile art. 138 din 
Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul administrativ, prin accesul 
persoanelor interesate la proiectele de hotărâri, sens în care toate  materialele ce urmează a fi 
supuse dezbaterii au fost postate pe site-ul instituției, și prin accesul la procesul-verbal al ședinței. 
De asemenea ședința poate fi urmărită și online pe pagina de facebook a consiliului județean. 

Ședința a fost convocată prin Dispoziția nr. 626/19.09.2024 și ordinea de zi a ședinței a fost 
adusă la cunoștință publică prin publicarea pe site-ul propriu, comunicare către mass-media și 
prin postarea pe tabletele consilierilor județeni. 

In continuare vă propun completarea ordinii de zi a ședinței cu următoarele puncte: 
1. Proiect de hotărâre nr. 189/19.09.2024 privind aprobarea proiectului “Îmbunătățirea 

condițiilor de primire pentru minorii străini neînsoțiți din județul Timiș”. 
2. Proiect de hotărâre nr. 190/24.09.2024 privind aprobarea privind aprobarea înființării 

funcţiei contractuale de conducere de administrator public la nivelul Judeţului Timiş. 
3. Proiect de hotărâre nr. 192/25.09.2024 privind aprobarea contractării unei finanțări 

rambursabile interne în valoare de până la 257.000.000 lei. 
4. Proiect de hotărâre nr. 193/25.09.2024 pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean 

Timiș nr. 183/ 25.07.2023 privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici și a Devizului 
general, faza Studiu de fezabilitate (SF) pentru obiectivul de investiții ”Construire imobil - 
Centrul Școlar pentru Educație Incluzivă Dumitru Ciumăgeanu”. 

5. Proiect de hotărâre nr. 194/25.09.2024 pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean 
Timiș nr. 77/18.04.2018 privind aprobarea încheierii Acordului de Parteneriat între Direcția 
Generală de Asistență Socială și Protecția Copilului Timiș (Lider de parteneriat - Partener 
1) și Unitatea Administrativ Teritorială Județul Timiș (Partener de Proiect 2) în vederea 
promovării proiectului “Construirea a 3 locuințe protejate și reabilitare și dotare și extindere 
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1 Centru de zi Periam” și a documentației tehnico-economice faza Studiu de Fezabilitate cu 
principalii indicatori tehnico-economici. 

6. Proiect de hotărâre Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării nr. 7 a bugetului local 
al județului Timiș pe anul 2024. 
Vă supun la vot completarea ordinii de zi a ședinței. 
Consiliul Județean Timiș a aprobat completarea  ordinii de zi cu 28 voturi „pentru”  din 

partea  doamnelor/ domnilor consilieri județeni Andea Petru, Bădina Nicu (verbal),  Blaga Lucian,  
Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-Carmen, Calescu Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Ciurlea Sorina-
Alexandra, Cocean Liviu-Marius, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Hiticaș Marius,  Lazăr 
Ioan–Cosmin, Luca Bianca, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, 
Moruș Vasile, Petrescu Balint, Popescu Marin, Proteasa Alexandru-Constantin, Sarmeș Dan-Ion, 
Samoilă Elena, Sorincău Ioan, Șendroiu Vlad-Ioan, Tămaș Dănuț-Petrișor, Țecu Alexandra-
Viviana, Timiș Laurențiu-Grigore (verbal) 

Nu au votat: domnul președinte Alin-Adrian Nica și domnii consilieri județeni: Grigoroiu 
Eugeniu, Iovescu  Alexandru-Adrian, Korman Valentin. 

 
 Dacă sunt alte discuții cu privire la ordinea de zi a ședinței? 
   Supun la vot ordinea de zi a ședinței cu modificările aprobate. 

Consiliul Județean Timiș a aprobat ordinea de zi  un vot  pentru (verbal) din partea 
domnului președinte Alin-Adrian Nica și 26  voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor 
consilieri județeni Andea Petru, Bădina Nicu (verbal),  Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-Carmen, 
Calescu Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Cocean Liviu-Marius (verbal), Cotețiu Andrei, Hiticaș 
Marius, Iovescu  Alexandru-Adrian, Lazăr Ioan–Cosmin, Luca Bianca, Marian Laurențiu Vasile, 
Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vasile, Petrescu Balint, Popescu Marin, Proteasa 
Alexandru-Constantin, Sarmeș Dan-Ion, Samoilă Elena, Sorincău Ioan, Șendroiu Vlad-Ioan, 
Tămaș Dănuț-Petrișor, Țecu Alexandra-Viviana, Timiș Laurențiu-Grigore. 

Nu au votat: Danielescu Aura-Codruța, Ciurlea Sorina-Alexandra, Grigoroiu Eugeniu, Blaga 
Lucian,  Korman Valentin.  

 
Înainte de a trece la dezbaterea problemelor înscrise pe ordinea de zi, vă supun spre 

aprobare procesul-verbal al ședinței ordinare din data de 28.08.2024. 
Consiliul Județean Timiș a aprobat procesul verbal  cu 29 voturi „pentru”  din partea  

doamnelor/ domnilor consilieri județeni Andea Petru, Bădina Nicu (verbal),  Blaga Lucian,  Bojin 
Mihăiță, Boldovici Laura-Carmen, Caplat Alexandru, Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-
Marius, Danielescu Aura-Codruța, Grigoroiu Eugeniu, Hiticaș Marius, Iovescu  Alexandru-Adrian, 
Lazăr Ioan–Cosmin, Luca Bianca, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș 
Petre, Moruș Vasile, Olajos Jani-Raul, Petrescu Balint, Popescu Marin, Proteasa Alexandru-
Constantin, Sarmeș Dan-Ion, Samoilă Elena, Sorincău Ioan, Șendroiu Vlad-Ioan, Tămaș Dănuț-
Petrișor, Țecu Alexandra-Viviana, Timiș Laurențiu-Grigore. 

Nu au votat: domnul președinte Alin-Adrian Nica și doamnele/domnii consilieri județeni: 
Calescu Mihaela-Maria, Cotețiu Andrei, Korman Valentin.  
 
 

Punctul nr. 1 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 165/02.08.2024 pentru 
completarea Hotărârii Consiliului Județean Timiș nr. 290/19.12.2023 privind aprobarea 
tarifelor de interes județean și a prețurilor de pornire la licitații pentru anul fiscal 2024. 

Inițiator: Președintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alin-Adrian Nica 
 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Proiectul a fost avizat favorabil de către toate comisiile. 
Dacă sunt discuții? 
Supun la vot proiectul de hotărâre. 
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Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  un vot  “pentru” din partea 
domnului președinte Alin-Adrian Nica și 31 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor 
consilieri județeni Bădina Nicu (verbal),  Blaga Lucian,  Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-Carmen, 
Calescu Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-Marius, 
Cotețiu Andrei (verbal), Danielescu Aura-Codruța, Grigoroiu Eugeniu, Hiticaș Marius, Iovescu  
Alexandru-Adrian, Korman Valentin, Lazăr Ioan–Cosmin, Luca Bianca, Marian Laurențiu Vasile,  
Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vasile, Olajos Jani-Raul, Petrescu Balint, Popescu 
Marin, Proteasa Alexandru-Constantin, Sarmeș Dan-Ion, Samoilă Elena, Sorincău Ioan, Șendroiu 
Vlad-Ioan, Tămaș Dănuț-Petrișor, Țecu Alexandra-Viviana, Timiș Laurențiu-Grigore. 

Nu au votat: Andea Petru, Idolu Iulian-Daniel.  
 
 
Punctul nr. 2 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 180/11.09.2024 privind 

modificarea Hotărârii Consiliului Județean Timiș nr. 326/2022 privind aprobarea cofinanțării 
pentru proiectul: „Sprijin pentru pregătirea documentației aferente proiectului: Gestionarea 
eficientă a deșeurilor în Depozitul de deșeuri nepericuloase din Comuna Ghizela în vederea 
accelerării tranziției spre economia circulară”. 

Inițiator: Președintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alin-Adrian Nica 
 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Proiectul a fost avizat favorabil de către Comisia de studii, prognoze economico-

sociale, buget, finanțe și administrarea patrimoniului (ECOF), Comisia de urbanism, 
amenajarea teritoriului, lucrări publice și protecția mediului (URBAM), Comisia pentru 
administrație publică locală (CAPL) și Comisia pentru agricultură, dezvoltare rurală și 
turism (AGRIT).    

Dacă sunt alte discuții? 
Supun la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  un vot  “pentru” din partea 

domnului președinte Alin-Adrian Nica și 32 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor 
consilieri județeni Bădina Nicu,  Blaga Lucian,  Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-Carmen, Calescu 
Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-Marius,  Cotețiu Andrei, 
Danielescu Aura-Codruța, Grigoroiu Eugeniu, Hiticaș Marius, Idolu Iulian-Daniel, Iovescu  
Alexandru-Adrian, Korman Valentin, Lazăr Ioan–Cosmin, Luca Bianca, Marian Laurențiu Vasile,  
Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vasile, Olajos Jani-Raul, Petrescu Balint, Popescu 
Marin, Proteasa Alexandru-Constantin, Sarmeș Dan-Ion, Samoilă Elena, Sorincău Ioan, Șendroiu 
Vlad-Ioan, Tămaș Dănuț-Petrișor, Țecu Alexandra-Viviana, Timiș Laurențiu-Grigore. 

Nu a votat: Andea Petru. 
 
 

Punctul nr. 3 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 181/11.09.2024 privind 
aprobarea închirierii, prin licitație, a unor spații din Bastionul ”Theresia” Timișoara. 

Inițiator: Vicepreședintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alexandru-Constantin 
Proteasa 

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Proiectul a fost avizat favorabil de către Comisia de studii, prognoze economico-

sociale, buget, finanțe și administrarea patrimoniului (ECOF), Comisia pentru cultură, 
învățământ, activități științifice, tineret și sport (EDUX), Comisia pentru sănătate și 
protecție socială (ASAN) și Comisia pentru relații și cooperare internă și externă, 
dezvoltare regională și mediu de afaceri(COREX).    

Dacă sunt discuții?                               
Supun la vot proiectul de hotărâre. 
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Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  un vot  “pentru” din partea 
domnului președinte Alin-Adrian Nica și 30 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor 
consilieri județeni Bădina Nicu,  Blaga Lucian,  Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-Carmen, Calescu 
Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-Marius,  Cotețiu Andrei, 
Danielescu Aura-Codruța, Grigoroiu Eugeniu, Hiticaș Marius, Idolu Iulian-Daniel, Iovescu  
Alexandru-Adrian, Korman Valentin, Lazăr Ioan–Cosmin, Luca Bianca, Marian Laurențiu Vasile,  
Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vasile, Olajos Jani-Raul, Petrescu Balint, Popescu 
Marin, Proteasa Alexandru-Constantin, Sarmeș Dan-Ion, Sorincău Ioan, Șendroiu Vlad-Ioan, 
Tămaș Dănuț-Petrișor, Țecu Alexandra-Viviana.  

Nu au votat: Andea Petru, Samoilă Elena, Timiș Laurențiu-Grigore. 
 

 
Punctul nr. 4 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 182/16.09.2024 privind 

aprobarea Regulamentului privind reglementarea cadrului general de analiză și soluționare 
a cererilor de repartizare a locuințelor A.N.L. pentru tineri și specialiști în sănătate. 

Inițiator: Vicepreședintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alexandru-Constantin 
Proteasa 

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Proiectul a fost avizat favorabil de către toate comisiile. 
Dacă sunt alte discuții? 
Supun la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  un vot  “pentru” din partea 

domnului președinte Alin-Adrian Nica și 31 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor 
consilieri județeni Andea Petru, Bădina Nicu,  Blaga Lucian,  Boldovici Laura-Carmen, Calescu 
Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-Marius, , Cotețiu 
Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Grigoroiu Eugeniu, Hiticaș Marius, Idolu Iulian-Daniel, Iovescu  
Alexandru-Adrian, Korman Valentin, Lazăr Ioan–Cosmin, Luca Bianca, Marian Laurențiu Vasile,  
Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vasile, Olajos Jani-Raul, Petrescu Balint, Popescu 
Marin, Proteasa Alexandru-Constantin, Sarmeș Dan-Ion, Samoilă Elena, Sorincău Ioan, Șendroiu 
Vlad-Ioan, Tămaș Dănuț-Petrișor, Țecu Alexandra-Viviana.   

Nu au votat: Bojin Mihăiță, Timiș Laurențiu-Grigore. 
 
 

Punctul nr. 5 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 183/16.09.2024 pentru 
modificarea Hotărârii Consiliului Județean Timiș nr. 100/2024 privind aprobarea 
documentației tehnico-economice faza Proiect tehnic de execuție cu principalii indicatori 
tehnico-economici și a Devizului general pentru obiectivul de investiție al proiectului 
„Modernizare DJ  691, sector Nod de descărcare A1 - limită județ Arad”. 

Inițiator: Președintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alin-Adrian Nica 
 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Proiectul a fost avizat favorabil de către Comisia de studii, prognoze economico-

sociale, buget, finanțe și administrarea patrimoniului (ECOF), Comisia de urbanism, 
amenajarea teritoriului, lucrări publice și protecția mediului (URBAM) Comisia pentru 
administrație publică locală (CAPL) și Comisia pentru relații și cooperare internă și externă, 
dezvoltare regională și mediu de afaceri(COREX).    

Dacă sunt discuții? 
Supun la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  un vot  “pentru” din partea 

domnului președinte Alin-Adrian Nica, 31 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor consilieri 
județeni Andea Petru, Bădina Nicu,  Blaga Lucian,  Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-Carmen, 
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Calescu Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Cocean Liviu-Marius, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-
Codruța, Grigoroiu Eugeniu, Hiticaș Marius, Idolu Iulian-Daniel, Iovescu  Alexandru-Adrian, 
Korman Valentin, Lazăr Ioan–Cosmin, Luca Bianca, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-
Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vasile, Olajos Jani-Raul, Popescu Marin, Proteasa Alexandru-
Constantin, Sarmeș Dan-Ion, Samoilă Elena, Sorincău Ioan, Șendroiu Vlad-Ioan, Tămaș Dănuț-
Petrișor, Țecu Alexandra-Viviana, Timiș Laurențiu-Grigore și un vot împotrivă din partea domnului 
Petrescu Balint. 

Nu a votat: Ciurlea Sorina-Alexandra. 
 
 
Punctul nr. 6 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 184/16.09.2024 privind 

încheierea unui Protocol de Colaborare între Județul Timiș, prin Consiliul Județean Timiș și 
Inspectoratul Județean de Poliție Timiș, în vederea îndeplinirii atribuțiilor specifice pe linia 
controlului vehiculelor care se deplasează pe rețeaua de drumuri județene din județul 
Timiș. 

Inițiator: Președintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alin-Adrian Nica 
 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Proiectul a fost avizat favorabil de către Comisia de studii, prognoze economico-

sociale, buget, finanțe și administrarea patrimoniului (ECOF), Comisia pentru cultură, 
învățământ, activități științifice, tineret și sport (EDUX), Comisia pentru sănătate și 
protecție socială (ASAN) și Comisia pentru agricultură, dezvoltare rurală și turism (AGRIT).    

Dacă sunt discuții? 
Supun la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  un vot  “pentru” din partea 

domnului președinte Alin-Adrian Nica, 29 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor consilieri 
județeni Andea Petru, Bădina Nicu,  Blaga Lucian,  Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-Carmen, 
Calescu Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-Marius, , 
Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Grigoroiu Eugeniu, Hiticaș Marius, Idolu Iulian-Daniel, 
Iovescu  Alexandru-Adrian, Lazăr Ioan–Cosmin, Luca Bianca, Marian Laurențiu Vasile,  Moruș 
Vasile, Micicoi Cornelia-Elena (verbal), Olajos Jani-Raul, Popescu Marin, Proteasa Alexandru-
Constantin, Sarmeș Dan-Ion, Sorincău Ioan, Șendroiu Vlad-Ioan, Tămaș Dănuț-Petrișor, Țecu 
Alexandra-Viviana, Timiș Laurențiu-Grigore și un vot împotrivă din partea domnului Petrescu 
Balint.  

Nu au votat: Mihăieș Petre, Korman Valentin, Samoilă Elena.  
 
Punctul nr. 7 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 185/16.09.2024 pentru aprobarea 

modificării Hotărârii Consiliului Județean Timiș nr. 71/29.03.2018 privind aprobarea 
încheierii Acordului de Parteneriat  între Direcția Generală de Asistență Socială și Protecția 
Copilului Timiș (Lider de parteneriat - Partener 1) și Județul Timiș (Partener de proiect 2) în 
vederea promovării proiectului „Construirea a 2 case de tip familial și reamenajare și 
extindere Centru de zi de recuperare pentru copii cu dizabilități Lugoj” 

Inițiator: Președintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alin-Adrian Nica 
 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Proiectul a fost avizat favorabil de către Comisia de urbanism, amenajarea teritoriului, 

lucrări publice și protecția mediului (URBAM), Comisia pentru administrație publică locală 
(CAPL), Comisia pentru relații și cooperare internă și externă, dezvoltare regională și 
mediu de afaceri(COREX) și Comisia pentru agricultură, dezvoltare rurală și turism 
(AGRIT).    

Dacă sunt discuții? 
Supun la vot proiectul de hotărâre. 
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Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  un vot  “pentru” din partea 
domnului președinte Alin-Adrian Nica și 33 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor 
consilieri județeni Andea Petru, Bădina Nicu,  Blaga Lucian,  Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-
Carmen, Calescu Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-
Marius, , Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Grigoroiu Eugeniu, Hiticaș Marius, Idolu Iulian-
Daniel, Iovescu  Alexandru-Adrian, Korman Valentin, Lazăr Ioan–Cosmin, Luca Bianca, Marian 
Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena (verbal), Mihăieș Petre, Moruș Vasile, Olajos Jani-Raul, 
Petrescu Balint, Popescu Marin, Proteasa Alexandru-Constantin, Sarmeș Dan-Ion, Samoilă 
Elena, Sorincău Ioan, Șendroiu Vlad-Ioan, Tămaș Dănuț-Petrișor, Țecu Alexandra-Viviana, Timiș 
Laurențiu-Grigore. 

 
 
Punctul nr. 8 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 186/17.09.2024 privind 

aprobarea dării în folosință gratuită a unor bunuri mobile aflate în patrimoniul Județului 
Timiș către unele instituții publice și de utilitate publică. 

Inițiator: Vicepreședintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alexandru-Constantin 
Proteasa 

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Proiectul a fost avizat favorabil de către Comisia pentru cultură, învățământ, activități 

științifice, tineret și sport (EDUX), Comisia pentru sănătate și protecție socială (ASAN), 
Comisia pentru administrație publică locală (CAPL), Comisia pentru relații și cooperare 
internă și externă, dezvoltare regională și mediu de afaceri(COREX).    

Dacă sunt discuții? 
 
Domnul consilier județean Andrei Cotețiu 
Domnule președinte, doresc să se consemneze în procesul verbal că nu particip la 

dezbateri și nici la votul acestui proiect de hotărâre. Mulțumesc.  
 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Domnul secretar general al județului va ține cont de solicitarea dumneavoastră și va 

consemna în procesul verbal.  
Dacă mai sunt alte intervenții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  un vot  “pentru” din partea 

domnului președinte Alin-Adrian Nica, 29 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor consilieri 
județeni Andea Petru, Bădina Nicu,  Blaga Lucian,  Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-Carmen, 
Calescu Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Cocean Liviu-Marius, , Danielescu Aura-Codruța, 
Grigoroiu Eugeniu, Hiticaș Marius, Idolu Iulian-Daniel, Iovescu  Alexandru-Adrian, Korman 
Valentin, Lazăr Ioan–Cosmin, Luca Bianca, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, 
Mihăieș Petre, Moruș Vasile, Olajos Jani-Raul, Popescu Marin, Proteasa Alexandru-Constantin, 
Sarmeș Dan-Ion, Sorincău Ioan, Șendroiu Vlad-Ioan, Tămaș Dănuț-Petrișor, Țecu Alexandra-
Viviana, Timiș Laurențiu-Grigore și un vot împotrivă din partea domnului Petrescu Balint. 

Nu au votat: Ciurlea Sorina-Alexandra, Samoilă Elena, Cotețiu Andrei. 
 
 
Punctul nr. 9 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 187/17.09.2024privind aprobarea 

Devizului General actualizat la faza Proiect tehnic (P.T.), pentru obiectivul de investiții 
„Renovare energetică moderată a clădirilor Corp C8 - Corp administrativ și Corp C9 - 
Aerogara”, precum și asigurarea finanțării cheltuielilor neeligibile. 

Inițiator: Președintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alin-Adrian Nica 
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Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Proiectul a fost avizat favorabil de către Comisia de studii, prognoze economico-

sociale, buget, finanțe și administrarea patrimoniului (ECOF), Comisia de urbanism, 
amenajarea teritoriului, lucrări publice și protecția mediului (URBAM), Comisia pentru 
cultură, învățământ, activități științifice, tineret și sport (EDUX) și Comisia pentru 
agricultură, dezvoltare rurală și turism (AGRIT).    

Dacă sunt discuții? 
 
Domnul consilier județean Petre Mihăieș 
Domnule președinte, vă rog să-mi permiteți să iau cuvântul.  
 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Vă rog, domnule consilier Mihăieș. 
 
Domnul consilier județean Petre Mihăieș 
Aș avea o intervenție la acest proiect și aș începe prin faptul că în acești 4 ani de mandat 

am învățat multe din ceea ce înseamnă practica administrației publice și cum se derulează 
proiectele. Dar, poate mai mult decât atât am învățat să am răbdare.  

Iată că noi reușim, acum la final de mandat, să începem reabilitarea a ceea ce înseamnă 
clădiri ce țin de activitatea aeronautică la Timișoara și este vorba de Aerodromul Cioca. 

Pe lângă răbdarea pe care am învățat să o am, eu am învățat să-mi dozez răbdarea, 
pentru că dacă nu ști să ți-o dozezi îți creează un disconfort când îți dorești foarte mult ca un 
proiect să avanseze repede și el nu avansează și de fapt, disconfortul nu este neapărat personal 
ci este pentru oamenii care iubesc aviația și care își doresc ca la Cioca să se desfășoare activități 
aeronautice.  

Faptul că noi acum reabilităm un hangar care a fost construit în anii ’30 când era criză 
economică și erau bani puțini în România și nu doar în România, faptul că reușim să facem acum 
și am început lucrările acolo este o mare realizare.  

La ce mă refer? Mă refer la faptul că în mandatul nostru de consilieri județeni am reușit să 
cumpărăm clădirea aerogării și hangarul și am depășit acel obstacol care a durat 30 de ani între 
Consiliul Județean Timiș și Primăria Timișoara. Primăria Timișoara avea clădirile, noi aveam 
terenul și nimeni nu a putut să facă nimic acolo, fapt ce a dus la o degradare continuă.  

Reamintesc doar faptul că în 1992  se vorbea de Timișoara, se vorbea de activitate 
aeronautică fiindcă am avut campionatul european de parașutism acolo.  

Eu sper din suflet ca odată cu terminarea lucrărilor de la Aerodromul Cioca să avem din 
nou activitate aeronautică și va fi pe placul multor oameni care iubesc aviația și iubesc zborul.  

Dacă compar 30 de ani în care nu s-a făcut nimic și s-a degradat continuu cu  cei 4 ani ai 
mandatului nostru chiar pot să consider o mare realizare că în sfârșit reușim să redăm destinația 
inițială a  unui aerodrom. În vreme ce în multe locuri din țară au apărut aerodromuri noi nu am 
reușit vreme de 30 de ani să menținem Aerodromul  Cioca care era un aerodrom de tradiție.  

Iată că în mandatul nostru am reușit să facem acest lucru. Mulțumesc tuturor colegilor care 
au votat de-a lungul mandatului multe proiecte acolo și faptul că acum construim acolo, că 
reabilităm este o realizare importantă.  Vă mulțumesc frumos.  

 
Domnul consilier județean Ioan Sorincău 
Domnul Mihăieș are în mare parte dreptate dar din păcate nu știm dacă în acest moment 

avem autorizație pe aerodrom și nu știm dacă pista heliportului este rezolvată.  
Poate cineva să ne dea mai multe informații în acest sens?  
Da, în patru ani am reușit să renovăm hangarul dar … 
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Domnul consilier județean Petre Mihăieș 
Domnule Sorincău, cu permisiunea domnului președinte, aș putea să  vă dau un răspuns 

din ceea ce cunosc eu, dar poate cineva din aparatul de specialitate știe mai multe.  
Eu știu că heliportul a avut niște probleme ulterior după ce s-a executat lucrarea și sper ca 

ele să se rezolve și mai știu, de asemenea, că este într-un stadiu avansat acreditarea pistei de 
decolare/aterizare de către Autoritatea Aeronautică Română. 

O dată acreditată pista de decolare aterizare nu se mai pot întâmpla multe lucruri acolo 
fără aprobarea Autorității Aeronautice, dar este într-un stadiu avansat această acreditare a pistei.  

Deci, lucrurile decurg concomitent, și reabilitare clădiri, și acreditare pistă, și în sfârșit o să 
finalizăm și problemele de la heliport. Atât știu eu din informațiile pe care le dețin.  

 
Domnul consilier județean Ioan Sorincău 
Cine a fost ”moașa” la heliport? Cine a semnat acolo lucrarea? 
 
Domnul consilier județean Petre Mihăieș 
Aș vrea să închei spunând că acest proiect m-a interesat cu mult înainte de a ajunge 

consilier județean și mă bucur că am reușit să facem ceva chiar dacă sunt aceste poticneli 
adevărate pe care dumneavoastră le-ați amintit aici.  

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Dau cuvântul domnului Ciprian Trocan -  director Direcția de Prestări Servicii Timiș – 

direcție care se ocupă de lucrarea privind heliportul și balizarea pistei de decolare/aterizare de la 
Aerodromul Cioca pentru a ne spune care este stadiul acestei lucrări chiar dacă nu face obiectul 
proiectului de hotărâre de pe ordinea de zi.  

 
Domnul Ciprian Trocan – director Direcția de Prestări Servicii Timiș 
Referitor la heliport avem o problemă cu un constructor. Din păcate, așa cum ați văzut în 

presă, și săptămâna aceasta inclusiv primăria și multe alte autorități am acționat în instanță 
constructorul a cărui lucrare a fost respinsă de către comisia de recepție a lucrării. Nu am ajuns la 
un consens cu acesta și ca atare a trebuit să-l acționăm în instanță și să cerem despăgubiri, iar în 
perioada următoare va trebui neapărat să refacem lucrările care  au fost făcute neconform.  

Referitor la pistă, aceasta este gata în proporție 100% dar pentru că este același obiect al 
contractului nu am putut face demersurile necesare. Noi avem pregătite toate documentele și alte 
serii de lucruri care trebuie pregătite pentru autorizare dar fiind în cadrul aceluiași proiect, recepția 
finală nu a putut fi făcută.  

Deci, repet, suntem în instanță cu constructorul care a câștigat licitația pentru heliport dar și 
pentru pistă și așteptăm decizia instanței și vom face toate demersurile pentru a putea aduce pista 
în stadiul în care poate fi recepționată favorabil.  

 
Domnul consilier județean Ioan Sorincău  
Și dirigintele de șantier are vreo responsabilitate? Sau nu am avut diriginte de șantier? 
 
Domnul Ciprian Trocan – director Direcția de Prestări Servicii Timiș 
Bineînțeles că are o responsabilitate și dirigintele de șantier pentru că și domnia sa este 

parte din acest demers pe care noi l-am întreprins.  
 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Dacă mai sunt alte intervenții legate de proiectul de hotărâre? 
 
Domnul consilier județean Nicu Bădina 
Cu permisiunea dumneavoastră domnule președinte aș dori să-l întreb pe domnul director 

dacă verificarea lucrărilor se face etapizat sau doar la final? 
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Domnul Ciprian Trocan – director Direcția de Prestări Servicii Timiș 
Problema a fost în felul următor: în luna noiembrie a fost  turnată platforma betonată. Acolo 

trebuie respectate o serie de măsuri care sunt prevăzute în proiect pentru că este o metodă 
diferită de turnare față de o altă platformă betonată sau față de asfalt.  

Apoi a urmat perioada de îngheț pe timp de iarnă, iar în luna martie ne-am trezit cu câteva 
fisuri în platformă care s-au adâncit în perioada aprilie-mai.  

Am făcut o expertiză tehnică. În țară sunt doar 2-3 experți acreditați pentru piste 
heliportuare. Am ales un profesor de la București, un expert tehnic care în parteneriat cu 
Universitatea Politehnica din Timișoara au făcut această  expertiză tehnică. De acolo au rezultat 
diferite vicii de turnare și de respectare a procedurilor.  

Am cerut constructorului să refacă platforma. Ne-au fost date 3 soluții de remediere. Am 
ales una dintre ele împreună cu comisia care se ocupa de această lucrare, dar și cu expertul. Din 
păcate, după zeci de întâlniri, chiar și la consiliul județean, nu am ajuns la nici o înțelegere cu 
constructorul și a trebuit să-l acționăm în instanță.  

 
Domnul consilier județean Nicu Bădina 
Cât, din valoarea investiției, a fost achitată? 
 
Domnul Ciprian Trocan – director Direcția de Prestări Servicii Timiș 
Aproximativ 60%. 
Acum avem o serie de presiuni pentru a achita și celelalte facturi, dar ținând cont de faptul 

că a fost respinsă recepția finală nu am mai achitat nimic. Așteptăm constructorul să-și ducă la 
îndeplinire toate obligațiile contractuale.  

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Dacă mai sunt alte intervenții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  un vot  “pentru” din partea 

domnului președinte Alin-Adrian Nica, 29 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor consilieri 
județeni Andea Petru, Blaga Lucian,  Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-Carmen, Calescu Mihaela-
Maria, Cocean Liviu-Marius, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Grigoroiu Eugeniu, Hiticaș 
Marius, Idolu Iulian-Daniel, Iovescu  Alexandru-Adrian, Korman Valentin, Lazăr Ioan–Cosmin, 
Luca Bianca, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vasile, 
Olajos Jani-Raul, Petrescu Balint, Popescu Marin, Proteasa Alexandru-Constantin, Sarmeș Dan-
Ion, Sorincău Ioan, Șendroiu Vlad-Ioan, Tămaș Dănuț-Petrișor, Țecu Alexandra-Viviana, Timiș 
Laurențiu-Grigore și o abținere din partea domnului Bădina Nicu. 

Nu au votat: Samoilă Elena, Caplat Alexandru, Ciurlea Sorina-Alexandra. 
 
 
Punctul nr. 10 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 188/18.09.2024 privind 

aprobarea dării în folosință gratuită a unităților de învățământ beneficiare, a bunurilor 
achiziționate în cadrul proiectului "Dotarea cu mobilier, materiale didactice și echipamente 
digitale a unităților de învățământ preuniversitar din Județul Timiș, prin Consiliul Județean 
Timiș", finanțat prin Programul Național de Redresare și Reziliență, Componenta C15: 
Educație. 

Inițiator: Vicepreședintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alexandru-Constantin 
Proteasa 

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Proiectul a fost avizat favorabil de către Comisia de studii, prognoze economico-

sociale, buget, finanțe și administrarea patrimoniului (ECOF), Comisia pentru cultură, 
învățământ, activități științifice, tineret și sport (EDUX), Comisia pentru sănătate și 
protecție socială (ASAN) și Comisia pentru agricultură, dezvoltare rurală și turism (AGRIT).    
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Dacă sunt discuții? 
Supun la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  un vot  “pentru” din partea 

domnului președinte Alin-Adrian Nica și 32 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor 
consilieri județeni Andea Petru, Bădina Nicu,  Blaga Lucian,  Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-
Carmen, Calescu Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Cocean Liviu-Marius,  Cotețiu Andrei, 
Danielescu Aura-Codruța, Grigoroiu Eugeniu, Hiticaș Marius, Idolu Iulian-Daniel, Iovescu  
Alexandru-Adrian, Korman Valentin, Lazăr Ioan–Cosmin, Luca Bianca, Marian Laurențiu Vasile,  
Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vasile,  Olajos Jani-Raul, Petrescu Balint, Popescu 
Marin, Proteasa Alexandru-Constantin, Sarmeș Dan-Ion, Samoilă Elena, Sorincău Ioan, Șendroiu 
Vlad-Ioan, Tămaș Dănuț-Petrișor, Țecu Alexandra-Viviana, Timiș Laurențiu-Grigore. 

Nu a votat: Ciurlea Sorina-Alexandra. 
 
 
Punctul nr. 11 al ordinii de zi – Proiect de hotărâre nr. 189/19.09.2024 privind 

aprobarea proiectului “Îmbunătățirea condițiilor de primire pentru minorii străini neînsoțiți 
din județul Timiș”. 

Inițiator: Președintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alin-Adrian Nica 
 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Proiectul a fost avizat favorabil în ședința comună a comisiilor de specialitate ale consiliului 

județean.  
Dacă sunt discuții? 
 
Domnul consilier județean Ioan Sorincău 
Ar putea fi și minori români neînsoțiți  mai ales că acum din păcate avem sinistrați în 

județele afectate de inundații. Pot fi minori ai căror părinți au decedat sau neînsoțiți din alte 
motive.  

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Da, domnule Sorincău, e adevărat că avem nevoie și pentru acest tip de minori care nu pot 

fi integrați în familiile lor sau minori cu probleme temporare, dar acest proiect vizează componenta 
prevăzută în Programul Național 2021-2027 – azil, migrare și integrare. Este un proiect cu 
finanțare europeană destinat special pentru acest tip de minori refugiați sau migranți care trec 
granița în Uniunea Europeană și care trebuie găzduiți.  

Așa că, apelând la acest mecanism de finanțare Europeană putem să adresăm acest tip de 
probleme pentru că, după cum știți județul Timiș se confruntă cu astfel de probleme fiind județ de 
frontieră cu o țară non schengen. Sigur că a trebuit să ne gândim și la această chestiune.  

După cum știți în perioada de pandemie ne-am confruntat cu mari probleme în ce privește 
cazarea minorilor și a migranților în general pentru că granița de sud vest a României a fost ținta 
unui asalt a sute de mii de migranți proveniți din Orientul Mijlociu și Asia Centrală.  

În acest sens, sigur că odată ce a fost implementat acest proiect și a trecut perioadă de 
implementare aria de aplicabilitate poate fi extinsă prin hotărâre a consiliului județean la momentul 
respectiv și poate fi lărgit cadrul de primire în acest centru.  

 
Domnul consilier județean Ioan Sorincău 
Vă mulțumesc domnule președinte. 
 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Dacă mai sunt și alte intervenții? 
Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre.  
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Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  un vot  “pentru” din partea 
domnului președinte Alin-Adrian Nica și 31 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor 
consilieri județeni Andea Petru, Bădina Nicu,  Blaga Lucian,  Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-
Carmen, Calescu Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-
Marius,  Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Grigoroiu Eugeniu, Hiticaș Marius, Iovescu  
Alexandru-Adrian, Korman Valentin, Lazăr Ioan–Cosmin, Luca Bianca, Marian Laurențiu Vasile,  
Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vasile, Olajos Jani-Raul, Petrescu Balint, Popescu 
Marin, Proteasa Alexandru-Constantin, Sarmeș Dan-Ion, Sorincău Ioan, Șendroiu Vlad-Ioan, 
Tămaș Dănuț-Petrișor, Țecu Alexandra-Viviana, Timiș Laurențiu-Grigore. 

Nu au votat: Samoilă Elena, Idolu Iulian-Daniel. 
 

 
Punctul nr. 12 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 190/24.09.2024 privind 

aprobarea privind aprobarea înființării funcţiei contractuale de conducere de administrator 
public la nivelul Judeţului Timiş. 

Inițiator: Președintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alin-Adrian Nica 
 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Proiectul a fost avizat favorabil în ședința comună a comisiilor de specialitate ale consiliului 

județean.  
Dacă sunt discuții? 
 
Domnul consilier județean Jani-Raul Olajos 
Domnule președinte, dacă ați urmărit, le-am avut pe toate în ședința comună a comisiilor 

de specialitate. 
 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Mulțumesc domnule Olajos. 
Dacă nu mai sunt alte intervenții, supun la vot proiectul de hotărâre.   
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  un vot  “pentru” din partea 

domnului președinte Alin-Adrian Nica, 23 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor consilieri 
județeni Andea Petru, Bădina Nicu,  Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-Carmen, Calescu Mihaela-
Maria, Caplat Alexandru, Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-Marius, Cotețiu Andrei, 
Grigoroiu Eugeniu, Hiticaș Marius, Idolu Iulian-Daniel, Korman Valentin, Marian Laurențiu Vasile,  
Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vasile, Petrescu Balint, Proteasa Alexandru-
Constantin, Sarmeș Dan-Ion, Sorincău Ioan, Șendroiu Vlad-Ioan, Timiș Laurențiu-Grigore și 6 
abțineri din partea doamnelor/domnilor: Tămaș Dănuț-Petrișor, Popescu Marin, Lazăr Ioan–
Cosmin, Samoilă Elena, Olajos Jani-Raul, Luca Bianca.  

Nu au votat: Blaga Lucian,  Iovescu  Alexandru-Adrian, Danielescu Aura-Codruța, Țecu 
Alexandra-Viviana.  

 
Domnul consilier județean Petre Mihăieș 
Domnule președinte, din punctul meu de vedere este bine că încheiem  mandatul și avem 

și administrator public.  
Eu consider o sincopă ce a fost. Am spus și în ședința comună a comisiilor de specialitate.  
 
Domnul consilier județean Ioan Sorincău  
Avem funcția nu avem încă administrator.  
 
Domnul consilier județean Petre Mihăieș 
Acum trebuie să avem răbdare așa cum am spus că am învățat eu în acest mandat, 

domnule Sorincău.   
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Domnul consilier județean Ioan Sorincău  
Răbdarea poți să o ai până la o anumită vârstă.  
 
 
Punctul nr. 13 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 192/25.09.2024 privind 

aprobarea contractării unei finanțări rambursabile interne în valoare de până la 257.000.000 
lei. 

Inițiator: Președintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alin-Adrian Nica 
 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Proiectul a fost avizat favorabil în ședința comună a comisiilor de specialitate ale consiliului 

județean.  
Dacă sunt discuții? 
Supun la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  un vot  “pentru” din partea 

domnului președinte Alin-Adrian Nica, 25 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor consilieri 
județeni Bădina Nicu,  Boldovici Laura-Carmen, Calescu Mihaela-Maria, Ciurlea Sorina-
Alexandra, Cocean Liviu-Marius, Cotețiu Andrei, Grigoroiu Eugeniu, Hiticaș Marius, Idolu Iulian-
Daniel, Iovescu  Alexandru-Adrian, Korman Valentin, Lazăr Ioan–Cosmin, Marian Laurențiu 
Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vasile, Petrescu Balint, Popescu Marin, 
Proteasa Alexandru-Constantin, Sarmeș Dan-Ion, Samoilă Elena, Sorincău Ioan, Șendroiu Vlad-
Ioan, Țecu Alexandra-Viviana, Timiș Laurențiu-Grigore și 3 abțineri din partea 
doamnelor/domnilor: Luca Bianca, Tămaș Dănuț-Petrișor, Olajos Jani-Raul. 

Nu au votat: Andea Petru, Blaga Lucian,  Bojin Mihăiță, Caplat Alexandru, Danielescu 
Aura-Codruța.  

 
 
Punctul nr. 14 al ordinii de zi – Proiect de hotărâre nr. 193/25.09.2024 pentru 

modificarea Hotărârii Consiliului Județean Timiș nr. 183/ 25.07.2023 privind aprobarea 
indicatorilor tehnico-economici și a Devizului general, faza Studiu de fezabilitate (SF) 
pentru obiectivul de investiții ”Construire imobil - Centrul Școlar pentru Educație Incluzivă 
Dumitru Ciumăgeanu”. 

Inițiator: Președintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alin-Adrian Nica 
 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Proiectul a fost avizat favorabil în ședința comună a comisiilor de specialitate ale consiliului 

județean.  
Dacă sunt discuții? 
Supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  un vot  “pentru” din partea 

domnului președinte Alin-Adrian Nica și 30 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor 
consilieri județeni Andea Petru, Bădina Nicu,  Boldovici Laura-Carmen, Calescu Mihaela-Maria, 
Caplat Alexandru, Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-Marius,  Cotețiu Andrei, Danielescu 
Aura-Codruța, Grigoroiu Eugeniu, Hiticaș Marius, Idolu Iulian-Daniel, Iovescu  Alexandru-Adrian, 
Korman Valentin, Lazăr Ioan–Cosmin, Luca Bianca, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-
Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vasile, Olajos Jani-Raul, Petrescu Balint, Popescu Marin, Proteasa 
Alexandru-Constantin, Sarmeș Dan-Ion, Samoilă Elena, Sorincău Ioan, Tămaș Dănuț-Petrișor, 
Țecu Alexandra-Viviana, Timiș Laurențiu-Grigore. 

Nu au votat: Blaga Lucian,  Bojin Mihăiță, Șendroiu Vlad-Ioan.  
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Punctul nr. 15 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 194/25.09.2024 pentru 
modificarea Hotărârii Consiliului Județean Timiș nr. 77/18.04.2018 privind aprobarea 
încheierii Acordului de Parteneriat între Direcția Generală de Asistență Socială și Protecția 
Copilului Timiș (Lider de parteneriat - Partener 1) și Unitatea Administrativ Teritorială 
Județul Timiș (Partener de Proiect 2) în vederea promovării proiectului “Construirea a 3 
locuințe protejate și reabilitare și dotare și extindere 1 Centru de zi Periam” și a 
documentației tehnico-economice faza Studiu de Fezabilitate cu principalii indicatori 
tehnico-economici. 

Inițiator: Președintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alin-Adrian Nica 
 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Proiectul a fost avizat favorabil în ședința comună a comisiilor de specialitate ale consiliului 

județean.  
Dacă sunt discuții? 
Supun la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  un vot  “pentru” din partea 

domnului președinte Alin-Adrian Nica și 30 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor 
consilieri județeni Andea Petru, Bădina NicuBoldovici Laura-Carmen, Calescu Mihaela-Maria, 
Caplat Alexandru, Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-Marius, Cotețiu Andrei, Danielescu 
Aura-Codruța, Grigoroiu Eugeniu, Hiticaș Marius, Idolu Iulian-Daniel, Iovescu  Alexandru-Adrian, 
Korman Valentin, Lazăr Ioan–Cosmin, Luca Bianca, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-
Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vasile, Olajos Jani-Raul, Petrescu Balint, Popescu Marin, Proteasa 
Alexandru-Constantin, Sarmeș Dan-Ion, Samoilă Elena, Șendroiu Vlad-Ioan, Tămaș Dănuț-
Petrișor, Țecu Alexandra-Viviana, Timiș Laurențiu-Grigore. 

Nu au votat: Sorincău Ioan, Blaga Lucian,  Bojin Mihăiță.  
 
 
Punctul nr. 16 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre Proiect de hotărâre privind 

aprobarea rectificării nr. 7 a bugetului local al județului Timiș pe anul 2024. 
Inițiator: Președintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alin-Adrian Nica 
 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Proiectul a fost avizat favorabil în ședința comună a comisiilor de specialitate ale consiliului 

județean.  
Dacă sunt discuții? 
 
Domnul consilier județean Ioan Sorincău 
Aș dori, cu permisiunea dumneavoastră, să fac un mic amendament, și anume propun ca 

din fondul de rezervă să transferăm către Consiliul Județean Galați o sumă pentru sprijinirea 
persoanelor sinistrate. Nu știu cât avem fondul de rezervă și cât am putea să luăm din el dar m-aș 
bucura să putem lua din el o sumă să-i ajutăm  

De asemenea, propun colegilor consilieri județeni, dacă sunt de acord, să donăm 
indemnizația de consilier județean pe o lună tot pentru sprijinirea persoanelor sinistrate de acolo  

 
Domnul consilier județean Petre Mihăieș 
Domnule Sorincău, din câte știu, au fost și în Vaslui probleme nu doar în Galați.  
 
Domnul consilier județean Ioan Sorincău 
În acest caz, dacă colegii sunt de acord, putem să le dăm și celor din Vaslui. Dacă dăm 30-

50 mii lei nu cred că este o sumă foarte mare. 
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Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Propunerea dumneavoastră este una de luat în seamă dar nu știu dacă o putem pune în 

aplicare chiar acum cu ocazia acestei rectificări.   
De aceea, rog pe domnul director Marcel Marcu să ia cuvântul și să ne spună dacă putem 

să implementăm ideea dumneavoastră în această ședință sau într-o ședință viitoare.  
 
Domnul consilier județean Ioan Sorincău 
Am  discutat cu domnia sa și mi-a spus că o să mai vină niște bani de la buget și într-o 

ședință extraordinară putem decide dacă le dăm sau nu, astfel încât să nu forțăm acum lucrurile. 
Până atunci domnul director poate face o analiză să vadă cât putem să le dăm celor două județe.  

 
Domnul Marcu Marcel – director Direcția Buget-Fainanțe 
Fondul de rezervă aprobat în bugetul nostru la începutul anului este de 500 mii lei. Sigur că 

putem, din acest fond de rezervă, să luăm suma pe care o considerați necesară.  Da, este nevoie 
de organizarea unei ședințe extraordinare a plenului consiliului județean.  

Sper că vom primi cât mai repede, prin hotărâre de guvern, suma de 12.777.000 pentru 
Direcția Generală de Asistență Socială și Protecție a Copilului și atunci când se va rectifica 
bugetul putem veni și cu această hotărâre.  

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Sigur, va trebui să vedem exact situația pentru că au fost două județe afectate de inundații. 

Trebuie să strângem mai multe informații să vedem care județ are mai mare nevoie pentru 
acoperirea unor cheltuieli rezultate în urma acestor  inundații și să avem o fundamentare a 
acestor alocări din fondul de rezervă.  

Da, și eu propun ca la următoarea rectificare să ne aplecăm și asupra acestui subiect.  
În plus, vă informez că mai avem un amendament la acest proiect. În timpul scurs de la 

inițierea proiectului și până la această ședință am mai primit o sumă de la bugetul de stat pentru 
personalul neclerical, ăn vederea sprijinirii salariilor acestui tip de personal.  

În consecință, colegii de la Direcția Buget Finanțe pot introduce deja aceste cheltuieli în 
structura bugetului. S-a discutat acest amendament în ședința comună a comisiilor de 
specialitate.   

Dacă mai sunt alte discuții cu privire la amendamentul inițiat de domnul vicepreședinte 
Alexandru-Constantin Proteasa care a fost discutat și avizat favorabil în ședința comună a 
comisiilor de specialitate? 

Întrucât nu sunt intervenții pe amendament, supun la vot amendamentul domnului 
vicepreședinte Alexandru-Constantin Proteasa.  

Procedură de vot pentru amendament, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat amendamentul  cu  un vot  “pentru” din partea domnului 

președinte Alin-Adrian Nica și 31 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor consilieri 
județeni Andea Petru, Bădina Nicu (verbal),  Blaga Lucian,  Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-
Carmen, Calescu Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-
Marius, , Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Grigoroiu Eugeniu, Hiticaș Marius, Idolu Iulian-
Daniel, Iovescu  Alexandru-Adrian, Korman Valentin, Lazăr Ioan–Cosmin, Luca Bianca, Marian 
Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vasile, Olajos Jani-Raul, Petrescu 
Balint, Popescu Marin, Proteasa Alexandru-Constantin, Sorincău Ioan, Șendroiu Vlad-Ioan, 
Tămaș Dănuț-Petrișor, Țecu Alexandra-Viviana, Timiș Laurențiu-Grigore. 

Nu a votat: Samoilă Elena. 
 
Amendamentul fiind aprobat, dacă mai sunt intervenții cu privire la proiectul de hotărâre? 
Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre în forma amendată. Procedură de vot pentru 

proiectul de hotărâre, vă rog! 
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Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  un vot  “pentru” din partea 
domnului președinte Alin-Adrian Nica și 30 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor 
consilieri județeni Andea Petru, Bădina Nicu,  Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-Carmen, Calescu 
Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Cocean Liviu-Marius, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, 
Grigoroiu Eugeniu, Hiticaș Marius, Idolu Iulian-Daniel, Iovescu  Alexandru-Adrian, Korman 
Valentin, Lazăr Ioan–Cosmin, Luca Bianca, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, 
Mihăieș Petre, Moruș Vasile, Olajos Jani-Raul, Petrescu Balint, Popescu Marin, Proteasa 
Alexandru-Constantin, Samoilă Elena, Sorincău Ioan, Șendroiu Vlad-Ioan, Tămaș Dănuț-Petrișor, 
Țecu Alexandra-Viviana, Timiș Laurențiu-Grigore. 
 Nu a votat: Blaga Lucian.    
 
 

Punctul nr. 17 al ordinii de zi - Întrebări, interpelări, informări. 
      

Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
     Vă aduc la cunoștință faptul că aveți la dispoziție în format electronic: 
1. Informare privind deplasarea unei delegații a Consiliului Județean Timiș, în Raionul Nisporeni, 
Republica Moldova, în perioada 20 - 23 09.2024. 
2. Informare privind stadiul lucrărilor la investiția publică de lărgire la 4 benzi a DJ 691 
Dumbrăvița – A1.  
3. Informare privind activitatea Comisiei speciale pentru analizarea documentațiilor ce stau la 
baza exercitării/neexercitării dreptului de preemțiune al Județului Timiș referitor la intențiile de 
înstrăinare a unor clădiri monument istoric. 
4. Informarea privind situațiile prevăzute de lege privind conflictele de interese și incompatibilități 
în care se pot afla consilierii județeni. 
 

Dacă dorește cineva ia cuvântul la acest punct? 
 
 
Domnul consilier județean Ioan Sorincău 

 Revin la propunerea de a veni în sprijinul județelor afectate de inundații și aș vrea să vă 
spun că în urma discuțiilor pe care le-am avut cu președinții Filialelor Asociațiilor Comunelor am 
constatat că necazurile cele mai mari sunt în județul Galați.  
 Ar fi bine ca dumneavoastră sau aparatul de specialitate să luați legătura cu colegii din 
consiliile județene respective și să ajutăm acolo unde chiar este nevoie.  
 
 Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
 Atunci când am spus că trebuie să facem o analiză și o fundamentare m-am referit la faptul 
că, în primul rând, trebuie să stabilim destinatarul acestor fonduri din rezerva bugetară pe care o 
avem. Trebuie să vedem dacă este consiliul județean sau anumite unități administrative. În urma 
informațiilor pe care le vom strânge venim cu o propunere concretă și facem transferul 
corespunzător.  
 

Domnul consilier județean Ioan Sorincău 
Dar nu putem să luăm toți banii din fondul de rezervă. Putem lua jumătate din el, iar 

jumătate trebuie să rămână în cazul în care se întâmplă ceva și în județul nostru.  
 
Domnul consilier județean Petre Mihăieș 

 Este bine că avem toți banii și că nu i-am folosit, iar acest lucru ne ajută acum.  
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Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
 Dacă vă amintiți o singură dată am folosit bani din rezerva bugetară și acest lucru l-am 
făcut atunci când am sprijinit  Primăria Municipiului Timișoara când a fost criza Colterm.  

Dacă mai sunt alte intervenții? Dacă nu, dată fiind epuizarea ordinii de zi, declar închise 
lucrările ședinței ordinare a Consiliului Județean Timiș. 

Vă mulțumesc tuturor pentru atenție și implicare în lucrările ședinței noastre.  
Vă doresc o săptămână excelentă în continuare.  

 
 
 
 
 
 

 PREȘEDINTELE                                            SECRETARUL GENERAL  
CONSILIULUI JUDEȚEAN TIMIȘ,                                AL JUDEȚULUI TIMIȘ 
             Alin-Adrian NICA                                               Ioan-Dănuț ARDELEAN 

 
 

 
 

 
 
   
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
     Întocmit                                                                                                                     

INSPECTOR DE SPECIALITATE IA   
                                                                                                                              Aurelia CAUC                                                             


